
شهردار اصفهان خبر داد: 

تشکیل ستاد ویژه در شهرداری برای نظارت 
بر اقدامات پیشگیری از کرونا در شهر اصفهان

اصفهان – یحیی مرادیان: شهردار اصفهان گفت: از امروز با 
تشکیل ستاد ویژه در شهرداری اصفهان اقدامات بیشتری را برای 
نظارت در سطح شهر و فضاهای عمومی برای مقابله با ویروس کرونا 
خواهیم داشت. البته این اقدامات از هفته پیش آغاز شده است اما 
از امروز، ویژه تر انجام می شود. قدرت اله نوروزی با اشاره به اینکه 
با  مقابله  برای  پیشگیری  اقدامات  از  محور  هفت  به  گذشته  هفته 
کرونا در شهر اصفهان اشاره و آن ها را ابلاغ کردیم، اظهار کرد: در 
همین راستا طی هفته گذشته تلاش فوق العاده ای برای ضدعفونی 
احتمال سرایت  که  مردم  استفاده  مورد  و  عمومی  فضاهای  کردن 
وجود دارد، صورت گرفت.  وی ادامه داد: ضدعفونی مرتب اتوبوس 
ها، مترو، ایستگاه های پسماند، تاکسی ها با همکاری تاکسیرانان، 
خودروهای حمل پسماند و زباله و سرویس های بهداشتی عمومی 
در این زمینه همچنان انجام می شود.شهردار اصفهان تصریح کرد: 
بازارهای روز کوثر اقدامات ویژه ای را برای این موضوع برنامه ریزی 
کردند و مرتب مراقبت های لازم را انجام می دهند. وی با اشاره به 
اینکه همه پایانه های مسافربری شهر اصفهان ضدعفونی می شود و 
در مجموع هماهنگی لازم را کل شهرداری برای اقدامات پیشگیرانه 
مناسب  محتواهای  و  آموزشی  های  طرح  گفت:  است،  داده  انجام 
در حوزه آموزشی برای شهروندان تولید و توسط معاونت فرهنگی 
شهرداری در فضای عمومی شهر و ناوگان عمومی نصب شده است.
نوروزی اظهار کرد: برای ایمن سازی نیروهای شهرداری و سازمان 
های زیرمجموعه از جمله در خدمات شهری و حمل و نقل عمومی 
نیاز  و  نوع مشاغل  اساس  بر  و  اقدامات خوبی صورت گرفته است 
شغلی دستکش و ماسک و سایر اقلام مورد نیاز بین کارکنانی که 

بیشتر مورد خطر هستند، توزیع شده است.   

پلمپ فروشگاه گرانفروش مواد ضد عفونی 
کننده   در کاشان

برای مقابله با گرانفروشی و افزایش بی رویه قیمت ها واحد های 
می شوند. پلمپ  گرانفروش  و  متخلف  های  داروخانه  و  صنفی 

نماینده دادستان کاشان از پلمپ یک فروشگاه  زنجیره ای با تخلف 
گرانفروشی در گشت تعزیرات حکومتی خبر داد. محمد رضا بنایی با 
بیان اینکه گشت های تعزیرات حکومتی  شهرستان با دستگاه های  
ناظر در حال رصد بازار می باشند اظهار داشت: در این گشتها ضمن 
تذکر به برخی اصناف که احتمال تخلف را داشتند یک  فروشگاه 
اشاره  با  کاشان  دادستان  نماینده  شد.  پلمپ  متخلف  ای  زنجیره 
به قیمت مصوب اقلام، گفت: این واحد مواد ضد عفونی 50 هزار 
تومانی باریچ اسانس  را به مبلغ 135 هزار تومان عرضه می کرد 
که با دستور رئیس شعبه در محل پلمپ گردید. نماینده دادستان  
از   را  قیمتی  افزایش  چنانچه  خواست  مردم  از  کاشان  شهرستان 
واحد های صنفی مشاهده کردند مراتب را سریعاً به مراجع نظارتی 

اعلام تا با واحد مربوطه برخورد شود.
کمپین مردمی سربازان سلامت راه اندازی شد

کمپین مردمی سربازان سلامت به همت دانشجویان و اساتید 
دانشگاه علوم پزشکی کاشان در راستای استفاده از مشارکت مادی و 
معنوی آحاد مردم و دانشگاهیان جهت پیشگیری و تکریم پزشکان و 
کادر درمانی خط مقدم مبارزه با کرونا با حمع آوری امضا، جمع اوری 
کمک های مردمی جهت پر کردن خلا ها و کمبود های بیمارستان 
های درگیر، انتشار متن ها و اثار مردمی و دانشجویی جهت قوت قلب 

کادر درمانی و همدردی با ان ها از مهمترین اهداف این طرح است.

اخبار

7روزنامهاخبار صنعت   سه شنبه 20اسفند 1398     شماره  1372 شهرستان

شهری  خدمات  معاون  مرادیان:  یحیی   – اصفهان 
عمومی شهر  های  مکان  و  معابر  گفت:  اصفهان  شهرداری 
های  ایستگاه  و  ها  بانک  ها،  بیمارستان  جمله  از  اصفهان 
اتوبوس از شب گذشته با 25 خودروی مه پاش ضدعفونی 
شد.حسین امیری با اشاره به اینکه اقدامات شهرداری برای 
ضدعفونی وسایل حمل و نقل عمومی مانند روزهای قبل هر 
روز انجام می شود، اظهار کرد: مترو، ایستگاه های اتوبوس 
است.   در حال ضدعفونی  همچنان  های شهری  اتوبوس  و 
وی با بیان اینکه از شب گذشته هم 25 خودرو به صورت 
مه پاش اقدام به ضدعفونی معابر سطح شهر اصفهان کرده 
است، بیان کرد: این خودروها حامل مخزن های هزار، 1200، 2400 لیتری محلول های ضدعفونی است که از شب 
گذشته برای ضدعفونی مورد استفاده قرار گرفته است.  معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان تصریح کرد: از شب 
گذشته توانستیم با این روش پیاده روها، ایستگاه های اتوبوس، بانک ها، بیمارستان ها، ادارات و مکان های عمومی که 
با تردد مردم مواجه است را ضدعفونی کنیم.وی افزود: این اقدام در همه معابر و مکان های ذکر شده در مناطق 15 
گانه انجام می شود.امیری از اجرای این اقدام به صورت مستمر و روزانه در شهر اصفهان خبر داد و گفت: ضدعفونی 

شهر به این روش یک نوبت در روز انجام می شود.

رادیو  در  تلویزیون  وبازیگر  هنرمند  ارمغانی  شراره  بابامحمدی:  حسین 
هنرنمایی می کند .

شراره ارمغانی که بابازی در سریال لیسانسه ها با کارگردانی سروش صحت 
،سریال پرستاران ساخته علیرضا افخمی ،سریال درحاشیه .شوخی کردم .عطسه.
با کارگردانی مهران مدیری،سریال بچه های نسبتا بد باکارگردانی  ویلای من 
سیروس مقدم،سریال دیوار شیشه ای کارگردان راما قویدل  و به عنوان مجری 

در برنامه لوتوس از شبکه سلامت
این  ارمغانی    ،شراره  بیاورد  دست  رابه  خاصی  محبوبیت  است  توانسته 

باردررادیو با اجرای سریال  نوروزی هنرنمایی می نماید.
؛ درحال حاضر مشغول ضبط  باخبرنگارما گفت  ارمغانی درگفتگو  شراره 
برنامه رادیویی به نام »سریال عید و داستان هایش »  ماهی عید ،فرامرز کجایی 

،عاشقانه ی آرام 
،مهمان ناخوانده ،کفشهای پر ماجرا که از روز اول عید از شبکه البرز پخش 
می شودو دراین سریال  رادیویی نقش تهمینه  راعهده دارهستم و از کارگردان 
این مجموعه آقای حسین خدادی بابت اعتمادی که بنده داشتند  تشکر می کنم  و این برنامه رادیویی از اول فروردین 

لغایت هفتم فروردین ماه در رادیو البرز پخش خواهدشد.

 معابر و مکان های عمومی اصفهان 
با 25 خودروی مه پاش ضدعفونی شد  

بعداز ایفای نقش درسریال های تلویزیونی ؛
اجرای شراره ارمغانی دررادیو

اراک – فرناز امیدی: مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان مرکزی 
فرارسیدن  به مناسبت  استان  این  نهال در سراسر  اصله  توزیع 250 هزار  از 

هفته منابع طبیعی و روز درختکاری خبر داد.
عبدالحسین محمدی  گفت : امسال هفته منابع طبیعی از 15 لغایت 21 
اسفند با شعار »نهال کاری همگانی برای ایرانی سرسبز« نامگذاری شده است.
وی اظهار داشت : امسال در هفته منابع طبیعی و روز درختکاری 250 
و  بر مردم شهرداری ها  تا علاوه  توزیع شد  استان  نهال در سطح  اصله  هزار 

سازمان های مردم نهاد و… بتوانند از آن استفاده کنند.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیز داری استان مرکزی بیان کرد: در روز اول 
هفته درختکاری با حضور استاندار در منطقه سرسختی شازند عملیات نهال 

کاری انجام شد.
محمدی گفت: در منطقه سر سختی شازند ۷0 هکتار مربوط به ذخیره 
گیر  ضربه  منطقه  به  متعلق  منطقه  این  از  هکتار   210 است.  جنگلی  گاه 
می باشد که امسال جنگل کاری در 400 هکتار آن انجام شد و در مجموع 

۶10 هکتار ذخیره گاه جنگلی را در این شهرستان خواهیم داشت.
وی افزود: جنگل کاری که منابع طبیعی انجام می دهد در مناطق دارای 

پایه های جنگل های قدیمی و با آبیاری کمتر انجام می شود مانند ذخیره گاه 
بیولوژیک  با  و  و سرما  به خشکی  مقاوم  گونه های  آن  در  جنگلی شازند که 

منطقه وجود دارد.
ایشان در ادامه بیان داشت : در شهرستان های مختلف از قبیل شازند، 
دلیجان، تفرش و… بحث جنگل کاری وجود دارد. در سطح استان 40 هزار 

هکتار جنگل های طبیعی وجود دارد که در حال توسعه آن هستیم.
مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری استان مرکزی  گفت : امسال اعتبار 
میلیون   ۸00 و  میلیارد  یک  استان  در سطح  کاری  جنگل  بحث  برای  لازم 
تومان بوده که این میزان اعتبار کم است. البته مناطق لازم برای جنگل کاری 
در سال ۹۹ پیش بینی و جانمایی شده است که در صورت اعتبار لازم اقدامات 

مربوطه انجام می شود.
محمدی بیان کرد: سال گذشته میزان اعتبار برای بحث جنگل کاری در 
استان، چهار میلیارد تومان اعتبار بود که در 1200 هکتار از منطقه چپقلی 
درخت کاری انجام شد که یکی از پروژه های شاخص در کشور بود و با توجه به 
آلودگی شهرستان اراک و شازند این جنگل کاری از تأثیر به سزایی برخوردار 

بوده است.
وی افزود: در حال حاضر در سطح استان مرکزی دو هزار هکتار پارک 

جنگلی وجود دارد.
ایشان در پایان خاطرنشان کرد : امسال با توجه به شیوع بیماری کرونا 
برگزاری مراسم درخت کاری محدود تر شده است اما باز هم درخت کاری در 

سطح شهرستان ها به ویژه اراک به قوت خود باقی است.

توزیع 250هزار اصله نهال طی هفته منابع طبیعی دراستان مرکزی

ارسال لایحه 
بودجه سال 
آینده  شهرداری 
به شورا با 
رشد  30درصدی 
نسبت به سال 
گذشته

اندیشه-اصلانی- ملکی شهردار اندیشه خبر داد: ارسال 
لایحه بودجه سال آینده  شهرداری به شورا با رشد  30درصدی 
نسبت به سال گذشته/جدیت در افزایش خدمت رسانی محور 
تمام اقدامات مدیریت شهری است.مهندس علی ملکی شهردار 
اندیشه با اعلام این خبر اظهار داشت:مجموعه مدیریت شهری 
در همه حال تلاش خود را دارد تا از حد اکثر توان خدماتی خود 
در حوزه های مختلف شهر بهره مند شده تا بهبود مضاعفی را 
در ارائه خدمات  بیش از گذشته شاهد باشیموی در ادامه عنوان 
اساس  بر  و  موارد  و  به شرایط  توجه  با  آینده  کرد:بودجه سال 
ظرفیت ها و با نگاه کارشناسانه تدوین شده است و طی دو روز 
مجموعه  بین  تعاملی  و  تخصصی  جلسات  برگزاری  با  گذشته 

ادارات و واحد های شهرداری این بودجه به بهترین نحو بازنگری 
تصویب  برای  شهر  اسلامی  شورای  به  ای  لایحه  طی  امروز  و 
ارسال شدعلی ملکی در پایان خاطر نشان کرد:از جمله مواردی 
که در بودجه سال گذشته اندیشیده شده بحث افزایش مطلوب 
در حوزه عمرانی و همچنین رعایت اصول اصلی بودجه ای در 
بودجه  از  40درصد  حدود  در  همچنین  و  است  عمرانی  حوزه 
سال آینده بر اساس فصول اقتصادی تدوین و تهیه شده است،با 
شرایط مطلوب که در این بودجه مد نظر قرار گرفته است شاهد 
این خواهیم بود که اقدامات در این شهرداری با جدیت و بدون 
وقفه پیگیری و خدمات مضاعف و پر ثمرتر نسبت به گذشته را 

در سال آینده شاهد خواهیم بود


